



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
302010220		39, 43	05-04-2012	Oneworld Alliance LLC Corporation Trust Center, 1209 Orange Street, Wilmington, County of New Castle, Delaware 19801, UNITED STATES	Wilkinson & Grist 6th Floor, Prince's Building, Chater Road, Central, HONG KONG
302034189	A  B 	9	05-04-2012	G7 Systems Private Limited No 86, Gokul Towers, M.S.R Road, Gokula, Bangalore - 560054, India	CLYDE & CO. 58/F, CENTRAL PLAZA 18 HARBOUR ROAD WANCHAI HONG KONG

302034440	 5, 29	16-03-2012	周新春 香港 屯門建生邨 康生樓 204 室	周新春 香港 新界屯門建生邨 康生樓 204 室
302034459	 5, 29	16-03-2012	周新春 香港 屯門建生邨 康生樓 204 室	周新春 香港 屯門建生邨 康生樓 204 室